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Geachte leden van Provinciale Staten 

 

Als voorzitter van de Stichting Vrienden van Middenduin, die zich inzet voor het 

behoud van de landschappelijke kwaliteit en de rust in de binnenduinrand bij 

Overveen wil ik graag het volgende onder uw aandacht brengen. 

Al vele jaren is bekend dat stikstofdepositie schadelijk is voor de natuur èn de 

volksgezondheid. 

Sinds een half jaar is het manifest dat niet alles kan. 

De provincies zijn aan zet om gebiedsgericht concrete maatregelen te nemen ter 

vermindering van de stikstof uitstoot: niet alleen van de agrarische sector, maar 

ook van verkeer en industrie. 

De Zeeweg is een provinciale weg die in het Nationaal Park Zuid-Kennemerland 

en in een Natura 2000 gebied ligt. 

Het rapport van de commissie Remkes noemt deze situaties prioritair voor de 

aanpak van de stikstof reductie o.a. door het verlagen van de maximumsnelheid 

van het verkeer. 

Beperking van de maximumsnelheid tot 60 km/uur op de Zeeweg van Overveen 

naar Bloemendaal aan zee is één van de elementen in het voorstel dat de 

Stichting Ons Bloemendaal en de Stichting Vrienden van Middenduin hebben 

gemaakt om de Zeeweg landschappelijk, verkeerskundig en recreatief te 

verbeteren. 

Dit voorstel hebben wij u toegezonden en we zullen de gedeputeerden mw 

Rommel en dhr Tekin vragen om het hele voorstel in overweging te nemen. 

De beperking van de maximumsnelheid tot 60 km/uur draagt bij aan: 

- Vermindering van de stikstof uitstoot van het verkeer 

- Verbetering van de verkeersveiligheid 

- Vermindering van de geluidshinder 

- Verbetering van de landschappelijke beleving 

Deze positieve effecten kunnen gewaarborgd worden als er ook goed 

gehandhaafd gaat worden onder meer met traject controle. 
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Ons voorstel voor verbetering van de Zeeweg bevat nog meer elementen. Een 

aantal elementen kunnen waarschijnlijk pas uitgevoerd worden na een deskundig 

extern verkeerskundig en landschapskundig advies. 

Dit voorstel tot beperking van de maximumsnelheid hoeft niet op zo’n advies te 

wachten. Het kan met een verkeersbesluit van Gedeputeerde Staten nog dit jaar 

gerealiseerd worden.  

De aanpak van stikstofdepositie hoeft niet alleen bij woorden te blijven! 

Wanneer Gedeputeerde Staten niet uit eigen beweging hiertoe over gaan, 

verzoeken wij u als leden van Provinciale Staten de beperking van de 

maximumsnelheid bij motie te bewerkstelligen. 

 


